

Diploma Supplement

Das Diploma Supplement (DS) ist ein Dokument mit europaweit einheitlichen Angaben zur Beschreibung von Hochschulabschlüssen und damit verbundenen Qualifikationen. Als ergänzende (supplementäre) Information zu den offiziellen Dokumenten über Hochschulabschlüsse (Urkunden, Prüfungszeugnisse) soll es - international und auch national - die Bewertung und Einstufung von akademischen Abschlüssen sowohl für Studien- als auch für Berufszwecke erleichtern und verbessern.

Die Ausstellung des DS erfolgt an der Hochschule Trier durch das für den Studiengang verantwortliche Prüfungsamt im Fachbereich bzw. Studienservice auf Antrag und unter Berücksichtigung der bereits anerkannten Leistungen.

Diploma Supplement

The Diploma Supplement (DS) is a document containing standardised information throughout Europe to describe higher education degrees and related qualifications. As supplementary information to the official documents on higher education degrees (certificates, examination transcripts), it is intended to facilitate and improve the evaluation and classification of academic degrees for both study and professional purposes, both internationally and nationally.

The DS is issued at Trier University of Applied Sciences by the examination office responsible for the degree programme in the department or study service on application and taking into account the achievements already recognised.